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ورزش

والیبال برای مربیگری تیم ملی گزینه ندارد!

میلاد تقوی، سرپرســـت دبیری فدراسیون والیبال در گفت وگو با ایسنا، درباره صحبت های مطرح شده برای انتخاب جایگزین 

کولاکوویچ مبنی بر نزدیک بودن مربیان داخلی یا خارجی به نیمکت تیم ملی والیبال ایران اظهار کرد: »در حال حاضر نه گزینه 

داخلی بیشتر مدنظر است و نه گزینه خارجی، اصلا الان در حال انتخاب مربی نیستیم. تنها به دنبال مشخص کردن شاخصه ها 

هستیم تا با توجه به آنها بهترین گزینه را انتخاب کنیم.«

او در پاسخ به این سوال که آیا مربی جدید در مدت زمان باقی مانده تا المپیک می تواند شناخت خوبی از پتانسیل والیبال ایران به 

دست آورده و نتایج خوبی کسب کند، توضیح داد: »ما فعلا هیچ رویداد بین المللی را پیش رو نداریم. مربی جدید نمی تواند مورد 

بررسی قرار بگیرد، مگر اینکه مسابقات متعدد پیش رو داشته باشیم. فعلا باید با توجه به شرایط کشور ابعاد مختلف این وضعیت 

را بسنجیم و بهترین تصمیم را اتخاذ کنیم.« تقوی درباره تکلیف کادرفنی تیم ملی نوجوانان نیز توضیح داد: »این موضوع نیز 

قطعا در جلساتی که با حضور کارشناسان برگزار می کنیم مطرح می شود و ادامه پیدا می کند تا تصمیم نهایی را اعلام کنیم.«

برگزاری لیگ جهانی والیبال در ابهام

درحالی که برگزاری لیگ ملت های والیبال 2020 به دلیل شیوع گسترده ویروس کرونا در جهان به تعویق افتاده، هنوز نمی توان 

سرنوشت مشخصی را برای آن پیش بینی کرد. با این حال به دلیل مسائل مالی و اسپانسرینگ، لغو کلی آن بعید به نظر می رسد. شانس 

برگزاری لیگ ملت های والیبال بدون تغییر و به صورت تورنمنت های هفتگی در کشورهای مختلف جهان نزدیک به صفر است اما 

فدراسیون جهانی والیبال دو راه حل برای خود درنظر دارد. گزینه اول این است که تمامی دیدارهای لیگ ملت های والیبال به صورت 

متمرکز و در سه هفته در یک کشور برگزار شود. نایب رئیس فدراسیون والیبال لهستان از علاقه کشورش به میزبانی در این شرایط 

حتی اگر بدون حضور تماشاگران انجام شود، خبر داده است. احتمال انتخاب این طرح البته کم است. طرح دوم که شانس بیشتری 

برای انتخاب شدن دارد، برگزاری لیگ ملت ها در قالب تورنمنت های مختلف در هر قاره است. به این ترتیب که کشورهای هر قاره تنها 

با قاره خود رقابت کنند تا از تعداد مسافرت های بین قاره ای کاسته شود. این شیوه برگزاری VNL برای حامیان مالی هم قابل قبول 

است. تصمیم نهایی فدراسیون جهانی والیبال درمورد نحوه برگزاری VNL در پایان آوریل و شاید ماه می، مشخص خواهد شد.

توضیح سلطانی فر درباره شروع مسابقات ورزشی

مســـعود سلطانی فر با اشاره به آخرین تصمیمات وزارت ورزش و جوانان و 

ســـتاد مبارزه با کرونا درباره ازسرگیری مسابقات ورزشی اظهار داشت: »با 

توجه به تصمیمات اتخاذشده، برگزاری هرگونه مسابقات ورزشی تا پایان 

اردیبهشت ماه و فعالیت باشگاه های ورزشی تا 15 اردیبهشت ماه متوقف 

است. برهمین اساس با موفقیت های بخش های مختلف مقابله کننده با 

شـــیوع بیماری کرونا در کشورمان، ان شاءالله 10 تا 15 روز دیگر شرایط 

جدید را رصد می کنیم و متناسب با این شرایط تصمیم گیری خواهد کرد.«

وزیر ورزش و جوانان در ادامه افزود: »تصمیم جدید ما بر این روال خواهد 

بود که فعالیت های اماکن ورزشـــی را کماکان متوقف نگه داریم یا اینکه 

بتوانیم پلکانی و به مرور بخش های ورزشی را که کمتر در این رشته ها ارتباط 

ورزشکاران با یکدیگر وجود دارد، آغاز کنیم ولی همه چیز منوط به این است 

که شیوع ویروس کرونا در کشور چگونه پیش خواهد رفت.«

استفاده از 4 دوربین برای اجرای عدالت در کشتی

اتحادیه جهانی کشتی برای افزایش عدالت در داوری کشتی، از خدمات یک 

شرکت ویدئویی برای فیلمبرداری و بازبینی فیلم مسابقات کشتی استفاده 

می کند. این شرکت )slomo.tv( در دوسال گذشته در 20 مسابقه ازجمله 

رقابت های جهانی )رده های سنی مختلف( با اتحادیه جهانی همکاری کرده و 

قرار است این همکاری تا المپیک 2024 نیز ادامه داشته باشد. بر این اساس 

سیستم فیلمبرداری از مسابقات کشتی با چهار دوربین در هر تشک به صورت  

HDاست و هر دو تشک )8 دوربین( با یک سرور قابل کنترل است. همچنین 

برای افزایش عدالت در داوری کشتی زاویه دوربین ها طوری تنظیم شده که 

داوران بتوانند در زمان بازبینی فیلم تصمیم گیری بهتری داشته باشند.

محمدی: برای بازگشت کریمی عجله نداریم

غلامرضا محمدی، ســـرمربی تیم ملی کشـــتی آزاد در گفت وگو با تسنیم 

درخصوص وضعیت علیرضا کریمی اظهار داشت: »چیزی که مشخص بود 

اینکه علیرضا با آن زانوی قبلی نمی توانست کشتی بگیرد. خیلی از عمل های 

رباط زانو را ببینید، بعد از جراحی خیلی بهتر از قبل می شوند. کاری که دکتر 

کیهانی روی زانوی علیرضا کریمی انجام داد هم به همین شـــکل است. او 

می گفت کاری که روی پایش انجام دادیم، باعث می شود بهتر از قبل روی 

تشک بیاید. کیهانی تاکید کرد کریمی خیلی سرحال به کشتی برمی گردد.« 

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد تاکید کرد: »علیرضا عضلات توانمندی دارد، 

اما او را توجیه کردیم که هیچ عجله ای برای بازگشت به تشک نداشته باشد 

چون واقعا زمان داریم. عمل رباط 6 تا 7 ماه برای بازگشت زمان می خواهد، 

خودش دوست داشت زودتر به تشک برگردد، اما از او خواستیم اصلا عجله 

نکند چون واقعا نیاز نیست و او فرصت کافی برای بهبود زانویش دارد.«

منهای فوتبال

در روزهای اخیر بحث خرید باشگاه نیوکاسل انگلیس توسط 

ولیعهد عربســـتان به یکی از اخبار مهم رسانه های بریتانیایی 

تبدیل شده است. محمد بن سلمان که چندین بار برای خرید 

منچستریونایتد تلاش کرده بود و مذاکراتش با مالکان این تیم 

پرطرفدار نتیجه ای نداشت، حالا به سراغ یکی از تیم های متوسط 

لیگ جزیره رفته تا با پرداخت مبلغی حدود 300میلیون پوند در 

این لیگ تیم داری کند. حتی مطبوعات انگلیسی گمانه زنی ها 

درباره خریدهای فصل بعد نیوکاسل را نیز آغاز کرده و از بودجه 

200میلیون پوندی باشگاه برای تقویت خود خبر دادند، اما 

حالا »bein اســـپورت«، یکی از شبکه های تلویزیونی قطری 

که سهم عمده ای از حق پخش مســـابقات را برعهده دارد، از 

باشگاه های انگلیسی خواسته تا مانع این انتقال شوند و اجازه 

ندهند بن سلمان این باشگاه را بخرد.

        مخالفت شبکه قطری

هفته گذشته خبر توافق مایک اشلی، مالک باشگاه نیوکاسل 

با یک شـرکت عربسـتانی که مالکیت آن را محمد بن سـلمان، 

ولیعهـد ایـن کشـور برعهـده دارد، منتشـر شـد. حتـی یکی از 

سـازمان های مدافـع حقوق بشـری نیـز در واکنـش بـه ایـن 

توافـق خواسـتار بازنگـری در آن شـد، چراکـه عربسـتانی ها 

سـابقه خوبـی از رعایـت حقوق بشـر  در کشـور خـود ندارنـد و 

به همیـن دلیـل بیـش از هـر توافقـی بایـد بـه عملکـرد آنهـا در 

ایـن زمینـه توجه شـود.

 bein روز گذشته نیز نشریه تایمز از نامه ای خبر داد که کمپانی

اسپورت قطر خطاب به 20باشگاه لیگ برتری نوشته و طی آن 

خواســـتار مخالفت آنها با فروش نیوکاسل به سعودی ها شده 

است. این شبکه تلویزیونی قطری در این نامه هشدار داده که 

حضور عربستانی ها در لیگ برتر باعث بروز مشکلاتی در آینده 

برای ســـایر تیم ها خواهد شد و توازن لیگ را به هم خواهد زد. 

آنها همچنین در این نامه به دادخواست نافرجام لیگ برتر علیه 

ماهواره »عرب ست« اشاره کردند که از سوی عربستانی ها رد شد 

و رسیدگی مناسبی در این پرونده صورت نگرفت. عرب ست پیش 

از این در یکی از شـــبکه های خود به نام »beout Q« که نامی 

طعنه آمیز نسبت به شرکت قطری است، بازی های لیگ برتر 

جزیره را بدون خرید حق پخش مسابقات به صورت زنده پخش 

می کرد. این پرونده در سال2017 سروصدای زیادی به پا کرد 

و قطری ها از کمپانی عربستانی شکایت کردند، اما درنهایت 

نتوانستند برنده شوند و عربستانی ها که مدت ها با همسایه خود 

دچار مشکلات سیاسی هستند، توجهی به شکایت آنها نکردند.

یوسف العبیدی، مدیر اجرایی این شبکه در بخشی از این نامه 

آورده است: »نمی توان خطر حضور عربستانی ها در لیگ برتر 

و دخالت مســـتقیم یا غیرمستقیم آنها در مسابقات را نادیده 

گرفت و باتوجه به ســـابقه قانون شکنی های آنها در گذشته و 

رعایت نکردن قوانین در زمینه پخش تلویزیونی، خســـاراتی 

به باشـــگاه ها و سایر شـــرکت هایی که با این لیگ در زمینه 

اسپانسرینگ همکاری می کنند، وارد خواهد شد. به عنوان 

یکی از شبکه هایی که مدت زیادی است با لیگ برتر مشغول 

همکاری است، از شما می خواهیم در این زمینه تجدیدنظر 

کرده و مانع این جابه جایی شوید.«

        نامه سازمان عفو بین الملل

پیش از درخواست این شبکه قطری، فشارهای زیادی برای لغو 

این معامله صورت گرفته بود؛ ازجمله سازمان عفو بین الملل که 

به تازگی آنها هم نامه ای در مخالفت با این اقدام منتشر کرده 

و هشـــدار دادند که این اتفـــاق عواقب بدی برای لیگ جزیره 

خواهد داشـــت. در نامه ای که کیت آلن، رئیس این سازمان 

نوشته، آمده است: »به عقیده من تردیدهای جدی درباره نیت 

مالکان و روسای این شرکت برای خرید باشگاه نیوکاسل وجود 

دارد. این اتفاق می تواند به چهره این ورزش و فوتبال انگلیس 

خدشـــه وارد کند. اگر این عضو خاندان سلطنتی سعودی که 

در کشـــورش با مشکلات زیادی روبه رو است و در زمینه رعایت 

حقوق بشر  نیز عملکرد مناسبی نداشته، مالکیت این باشگاه را 

برعهده بگیرد، آیا برای وجهه لیگ برتر انگلیس مناسب خواهد 

بود؟ آنها می خواهند با استفاده از اعتبار و پرستیژ لیگ برتر بر این 

مشکلات و سابقه بد خود در رعایت حقوق بشر  سرپوش گذاشته 

و به نوعی از این سرمایه گذاری بهره برداری سیاسی کنند.«

باوجود این گفته می شود این مخالفت ها هنوز تاثیر چندانی 

روی این معامله نداشته و امضای قرارداد نهایی که قرار است طی 

سه هفته آینده انجام شود، طبق برنامه پیش خواهد رفت. طبق 

این قرارداد، عربستانی ها 80درصد سهام باشگاه را خریداری 

خواهند کرد تا سهامدار عمده باشگاه شوند. باقی سهام باشگاه 

نیز در اختیار چند تاجر انگلیسی خواهد ماند.

جنگقطروعربستاناینباردرلیگجزیره

نیوکاسلرابهسعودیها نفروشید! 
سیامک خاجی
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  گفت وگو
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دانشگاهآزاداسلامیاست.

خانه نشینی شما تا به امروز چقدر شده است؟
مـــا در دی ماه آخرین بازی های خود را در لیگ انجام دادیم و 

بعد از آن هم فقط تمرینات انفرادی انجام می دادیم. البته هر 

ورزشکار ما در رشته های مختلف برای خودش مربی دارد و تا 

اسفند ماه تمرینات مان زیر نظر مربیان درحال انجام بود که این 

مشکل ایجاد شد و مجبور به خانه نشینی شدیم.

 برای آماده نگه داشـــتن ورزشکاران خودتان چه تمهیداتی 
درنظر گرفتید؟

خب ما شرایط برای تمرینات حرفه ای دراختیار نداریم و تنها راه، 

تمرین در خانه است. ما که در تهران جای مناسبی برای تمرین 

بیرون از خانه نداریم، اما ورزشـــکارانی که در شهرستان های 

کوچک تر هستند فضای مناســـب تری برای تمرینات روزانه 

دراختیار دارند ولی ما در تهران فقط خانه را در اختیار داریم.

اما حتما تمرینات بازیکنان تیم را زیر نظر دارید؟
بله، ما براساس هر رشته از دوومیدانی تمرینات خاصی را برای 

بازیکنان درنظر گرفته ایم که آنها هرکدام از این تمرینات را زیر 

ذره بین مربی مستقیم خود انجام می دهند .

 به نظر می رسد وضعیت دوومیدانی بهتر از رشته های دیگر 
ورزشی است. چراکه نیازی به تمرینات گروهی ندارید و از 

هر محیطی هم می توانید برای دویدن استفاده کنید.
قطعا ما نیازی به هماهنگ کردن تیم و بازیکنان نداریم و از این 

نظر شما درست می گویید، اما مشکل ما این است که تمام 

پیست ها و حتی پیستی که مربوط به باشگاه خودمان است 

هم تعطیل است و اگر امکانش وجود داشت که پیست ها در هر 

ساعت برای یک ورزشکار درنظر گرفته می شد و به صورت انفرادی 

در محیط پیست تمرین می کردیم، شرایط خیلی مساعد تر بود. 

 ظاهرا از امروز بوستان ها و پارک ها هم باز شده است. هنوز 

آماده باشی به شما برای شروع تمرینات داده نشده است؟
من هم از طریق اخبار متوجه باز شدن اماکن تفریحی شدم، 

امـا از قبـل عیـد کـه فدراسـیون برای تعطیلی تمرینـات با من 

تمـاس گرفـت دیگـر هیـچ تماسـی بـا ما گرفته نشـده اسـت. 

امـا درنظـر داریـم کـه خودمـان با فدراسـیون تمـاس بگیریم و 

از آنهـا بخواهیـم کـه پیسـت ها را بـرای ورزشـکاران حرفـه ای و 

ملی پوشـان بـاز کنند.

از نظر شـــما دوری از تمرینات باعث نمی شود که لیگ ما از 
لحاظ کیفی دچار افت شود؟

خب صددرصد این اتفاق می افتد و این فقط مختص به ایران 

نیست و تمام دنیا با این مشکل دست وپنجه نرم می کنند. وقتی 

ما به عنوان ورزشـــکار حرفه ای دو،سه  ساعت صبح و دو،سه 

 ســـاعت عصر تمرین می کنیم، با تمرین خانگی و کششی و 

نرمشی نمی توانیم سطح آمادگی خود را درشرایط خوب قرار 

دهیم، حالا می خواهد قهرمان المپیکی باشد یا یک بازیکن 

حرفه ای در سطح لیگ ایران. البته من فکر می کنم زمانی که 

برای آماده سازی به ورزشکاران داده می شود تا تمرینات خود 

را از سر بگیرند و سپس وارد کوران مسابقات شوند، می تواند به 

بالا رفتن آمادگی بازیکنان کمک کند.

و با این تفاسیر باید منتظر یک المپیک سطح پایین نسبت به 
المپیک های قبل باشیم؟

من فکر نمی کنم این طور باشد. چراکه المپیک هم عقب افتاده 

و این می تواند زمان مناسبی به ورزشکاران برای ریکاوری بدهد 

و فکر می کنم یک ورزشـــکار درسطح المپیک می تواند این 

عقب افتادگی را جبران کند. هرچند اعتقاد من بر این است که 

ورزشکار حرفه ای با دو هفته تمرین برمی گردد به شرایط ایده آل 

قبل از تعطیلی تمرینات و از این جهت مشکلی به وجود نمی آید.

توکلی،سرمربیتیمدوومیدانیدانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

بعید می دانم کرونا کیفیت المپیک را تحت تاثیر قرار دهد

آرش محمدی
  روزنامه نگار

چلسی مشتری جدی کوتینیو

براساس گزارش نشریه »اسپورت« چاپ کاتالونیا، فیلیپه کوتینیو در آستانه پیوستن 

به چلسی است، این درحالی است که گفته می شود بارسلونا قصد بازگرداندن این 

هافبک بزریلی به نوکمپ را ندارد. ستاره پیشین لیورپول تصمیم بازگشت به فوتبال 

باشگاهی انگلیس را دارد و مدیران باشگاه چلسی هم مذاکرات خود را برای تخفیف 

گرفتن از بارسلونا- که رقم 90میلیون یورویی برای فروش فیلیپه مشخص شده- آغاز 

کرده اند. پیش از این، نشریه »اکسپرس« گزارش داده بود باشگاه لیورپول هم درحال 

مذاکره با بارسلونا برای بازگرداندن این هافبک 27ساله به آنفیلد است. همچنین 

گفته می شود باشگاه هایی چون منچستریونایتد، آرسنال و تاتنهام وضعیت هافبک 

برزیلی بارسا را زیرنظر دارند. بایرنی ها از عملکرد کوتینیو راضی هستند، اما رقم 

120میلیون یورو برای قطعی کردن قرارداد این بازیکن را بالا می دانند، از این رو 

بعید به نظر می رسد قرارداد او را قطعی کنند. 

امباپه – رئال فعلا در بن بست

کیلیان امباپه از بهترین و آماده ترین بازیکنان حال حاضر فوتبال جهان است که 

در پاری سن ژرمن بازی می کند. این بازیکن 20ساله مورد توجه رئال مادرید قرار 

گرفته است و به نظر می رسد که خود او هم دوست دارد راهی کهکشانی ها شود. 

ایـــوان لومی، مدیربرنامه های امباپه در گفت وگویی که با مارکا داشـــت، گفت: 

»امباپه دوســـت دارد در رئال مادرید بازی کند. او به بازی کردن زیرنظر زیدان که 

الگوی اوســـت، علاقه دارد و درصورت پیوستن به رئال گران ترین شماره 9 جهان 

می شـــود.« او ادامه داد: »احتمال داد او در تابستان راهی رئال مادرید شود، اما 

رئـــال فعلا توان پرداخت 300میلیون یورو را ندارد.« ویروس کرونا موجب شـــده 

حتی باشگاه های بزرگ اروپایی هم با بحران مالی مواجه شوند و به همین خاطر 

بعید به نظر می رسد در تابستان شاهد انتقال های بزرگ در فوتبال اروپا باشیم و 

همین امر سبب می شود امباپه هم در پاری سن ژرمن بماند.«

تلاش دوباره PSG برای خرید بن زما

کریم بن زما که از زمان جدایی کریستیانو رونالدو از رئال مادرید، تبدیل به گلزن اول 

خط حمله کهکشانی ها شده است، تابستان گذشته شانس پیوستن به پاری سن ژرمن 

و بازگشت به فوتبال باشگاهی فرانسه را داشت، اما این انتقال درنهایت عملی نشد. 

نشریه فرانسوی »Le10Sport« گزارش داد باشگاه پاری سن ژرمن تابستان گذشته 

تلاش کرد بن زما را به خدمت بگیرد، اما مهاجم فرانسوی این پیشنهاد را رد و درنهایت 

با تمدید قرارداد، خود را تا سال 2022 به سفیدپوشان مادریدی متعهد کرد. سایت 

»فوت مرکاتو« فرانســـه اما اکنون خبر داده که پاریسی ها همچنان نسبت به جذب 

بن زما امیدوارند و مهاجم پیشین لیون را گزینه خوبی برای جانشینی ادینسون کاوانی 

می دانند، از این رو خود را آماده ارائه پیشنهادی وسوسه انگیز به کریم بن زما می کنند. 

بن زمای 32ســـاله که در سال 2009 از لیون به رئال مادرید ملحق شد، تاکنون در 

501بازی برای این تیم به میدان رفته و 241گل به ثمر رسانده است.

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهگازتادلواسپورتایتالیابامهاجمتمامنشدنیمیلان

ابراهیموویچ: در اوج آمادگی هستم

به سوالات  ستاره سوئدی میلان 

خبرنگار گازتا دلو اسپورت ایتالیا پاسخ 

داد و از آخرین وضعیت خود گفت. 

متن این گفت وگو را در زیر می خوانید.

نظرتدربارهروزهایخانهنشینیواینویروسعجیبچیست؟

این تجربه ساده ای نیست که هرکسی در عمر خود با آن مواجه شود و این پدیده 

همه جهان را تحت تاثیر قرار داده است، چیزی که از ابتدا به ذهن من رسید این 

بود که باید به فکر دیگران باشیم و تا می توانیم به یکدیگر کمک کنیم. دنیای 

فوتبال تعطیل شده و این روزها اولویت ها تغییر کرده است. موفق شدم یک 

کتاب خوب بخوانم و بیشتر با دوستانم و خانواده خود ارتباط داشته باشم، 

البته به صورت آنلاین.

ازمیلانچهخبر؟آیاقراراستتاانتهایفصلبااینتیمباشی؟  

مشخص نیست اصولا انتهای فصل داشته باشیم یا خیر؛ پروتکل هایی که 

پیشنهاد شده خیلی سخت اجرا خواهند شد و معلوم نیست اصولا تا پایان 

تابستان بتوانیم به بازی ها ادامه دهیم یا نه. درهرحال متعهد به قرارداد خود 

هستیم و باید در این شرایط خاص همه بهترین انتخاب را داشته باشند. من 

در اوج آمادگی هستم و به دستور مربیان تیم در این روزها به تمرینات جدی و 

هدفمند خانگی ادامه می دهم.

تودرکنارسایرملیپوشانسوئدبهیکیازبزرگترینخیریهها  

کمککردی.

بله، البته؛ خوشبختانه مشکلات شدیدی در سوئد رخ نداد و بخش مهمی از 

کمک های ما به دو کشور ایتالیا و اسپانیا منتقل شد. این روزها دیگر فرقی 

نمی کند چه ملیتی داشته باشی یا در کجا زندگی می کنی، مهم این است که 

بتوانیم انسانیت را تجربه کنیم. این به پیشنهاد کاپیتان تیم ملی بود و بعد از آن 

بسیاری از بازیکنان فوتبال سوئد و حتی بازیگران سینما به این کمپین بزرگ 

ملی ملحق شدند، این اتفاق بهتر است در همه جای دنیا رخ دهد.

آیااینصحتداردکهدورههایمربیگریحرفهایدرفیفاویوفارا  

پشتسرگذاشتهای؟

بله، غیر از من بسیاری از هم نسل هایم در این کلاس ها 

شرکت داشته اند و این به معنای علاقه ما به مربیگری 

نیست، خوب بود که این کلاس ها را تجربه کنیم و به 

دانش ما اضافه شد، ممکن است در آینده به دردمان 

بخورد. به هرحال فوتبالیست ها یک عمر مشخص 

حرفه ای دارند و باید به فکر دوران بازنشستگی خود 

و همچنین مشکلات روحی روانی میانسالی باشند.

اگرچنیناتفاقیرخدهد،آیاقراراستاین  

مربیمشهوردرسوئدبهکارخودادامهدهدیا

دریککشوردیگر؟

احتمالش هست، به هرحال دوست دارم به کشور 

خودم خدمت کنم، اما این اختیار را دارم درمورد 

سودآوری چنین کاری در سایر نقاط اروپا 

فکر کنم؛ گزینه آمریکا هم وجود دارد.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


